
Hallo mensen van MZK,
Allereerst wil ik dank zeggen voor de mogelijkheid om een mening te geven. 
Vervolgens wil ik graag mijn zorg uitspreken over het tempo en de naïviteit waarmee wij hier in 
Nederland het netwerk voor bereikbaarheid uitrollen. Helemaal als we dit vergelijken met andere 
landen. Er zijn ontzettend veel aanwijzingen en ook al onderzoeken, die ons – als weldenkend en 
intelligent mens – even bezorgd een pas terug zouden moeten laten doen. 
Of op zijn minst even stil staan en alles wat inmiddels bekend is aandacht zouden moeten geven en 
indien nodig – nog wat meer aandacht. Het gaat om ons allergezondheid en die van onze kinderen. Het 
is nu niet zo dat wij blaken van gezondheid, getuige onze gezondheidskosten die in rap tempo stijgen. 
Of dit een correlatie is met het uitrollen van het netwerk, durf ik niet hardop te beweren, maar het mag 
ons zeker behoedzaam maken.
Mijn verzoek bij alle plannen is dan ook, neem de algehele conclusie uit de onderzoeken mee in de 
afweging bij het snel uitrollen en vertraag dan de pas. Wees er zeker van dat wij alle 
voorzorgsmaatregelen hebben getroffen en het voordeel van de twijfel zullen laten wegen in het 
belang van onze gezondheid. Gezond verstand – zolang we dat nog hebben. 
Ik ben hier al langere tijd bezorgd over. Ik ben therapeut en stralingsklachten komen inmiddels uit heel 
veel metingen. Dat is alleen nog maar mijn ervaring. 
In de praktijk snap ik ook dat er zakelijke belangen zijn. Maar we mogen toch van onze overheid een 
rol van behoedzaamheid en zorgzaamheid verwachten. Deze zakelijke belangen kunnen ook in een vat 
gegoten worden, waarbij wij onze innovativiteit en creativiteit inzetten. We hoeven niet nog beter 
bereik baar te zijn. Wij zijn al heel ver. We kunnen wat vertragen om zeker te zijn dat onze 
gezondheid niet verder onder druk komt te staan. Dat we – dat wat bekend is uit onderzoek – 
meenemen om hier op een andere manier mee om te gaan. Heel vaak waren wij te laat met het 
vaststellen dat iets niet goed is voor de gezondheid om het proces nog tijdig te kunnen keren. 
Wanneer we over gaan op 5G worden de risico’s verder versneld en vergroot. En het is nu niet iets 
waar wij ons individueel aan kunnen onttrekken. We worden gebombardeerd met straling. Verkeer is 
ook een risico, maar je kan individueel besluiten om hier aan deel te nemen of niet. Bij straling is dat 
onmogelijk. Het is al overal. We zouden zakelijke belangen ook tegen menselijke belangen moeten 
afwegen, waarbij deze laatste toch altijd voorrang zou mogen krijgen. Wat heb je aan een zieke 
bevolking. Behoedzaamheid is hier absoluut op zijn plaats. 
Ik hoop dat jullie met elkaar hier absoluut aandacht aan zullen besteden vanuit integer mens-zijn. En 
dat ik niet de illusie dat jullie om een mening vragen om die vervolgens naast je neer te leggen. Ik heb 
het gevoel dat velen mijn mening delen. Maar dat is aan jullie om te beoordelen. 
Met vriendelijke groet,
Angela Reuver, 06-51250804 (angela@be-leef.nu) 
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